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In beide laatste gevallen zijn echter nieuwe redacteuren nodig 
en in alle gevallen zal een geheel of gedeeltelijk nieuw bestuur 
noodzakelijk zijn. 
Ten slotte: het bestuur en de redactie zijn van mening dat in 
ieder geval de lopende jaargang van G. en W. af gemaakt dient 
te worden. 

Hierna ontspint zich een uitvoerige discussie, die niet geheel kan 
worden weergegeven, maar waaruit de belangrijkste zaken in het 
hiernavolgende worden aangeduid. 

De heer Verkuyl, voorzitter van de PCAO, deelt mee, ter aanvulling 
op hetgeen prof. Lever vertelde, dat er geen samensmelting zal ko
men tussen Soteria en Metamedica. Er wordt nog wel gezocht naar 
een nauwere samenwerking met de Katholieke Artsen Vereniging. 

Verschillende leden vragen zich af waarom het niet voldoende zou 
zijn de werkwijze van de Vereniging te veranderen. Sommigen voelen 
veel voor locale lezingen of kleine studiegroepen, waarin actuele en 
concrete problemen besproken kunnen worden. De resultaten van 
deze activiteiten zouden dan in een bescheiden orgaan kunnen wor
den vastgelegd. 
Anderen willen het nut van een dergelijke gedecentraliseerde opzet 
niet ontkennen, maar betwijfelen of daarvoor een Vereniging als deze 
nodig is, en verwachten ook geen opleving van de belangstelling 
door dit soort initiatieven. Men is het er wel over eens dat er ook 
onder jongere academici behoefte tot bezinning beslaat, maar men 
erkent ook wel dat deze Vereniging met een historisch bepaalde 
„image" voor de jongeren niet het aangewezen kanaal zal zijn. 
Van bestuurszijde wordt opgemerkt dat er reeds enige jaren intensief 
gezocht is naar nieuwe mogelijkheden, die passen in deze tijd. De 
situatie is nu echter acuut: reeds eind dit jaar zijn er geen redactie
leden meer beschikbaar, en geen financiële middelen; copy wordt 
nauwelijks geleverd, de vergaderingen worden slecht bezocht ondanks 
de waarlijk niet archaïsche onderwerpen en sprekers; het bestuur moet 
zich, althans gedeeltelijk, laten vervangen; kortom, op korte termijn 
zijn er geen mogelijkheden meer. 

De voorzitter zou graag zien dat een groep leden van de Vereniging 
na onderling overleg de taak van het bestuur overnam, wanneer zij 


